



Indre Østfold
kommune 2020

Møtereferat fra møte nr. 14 i delprosjekt: A3 - Eiendom, miljø og tekniske tjenester

Medlemmer tilstede	Hans- Petter Vammeli, Heidi Haakaas, Tore Ånesland, Erik Flobakk		
Varamedlemmer til stede			
Forfall	Per Øystein Tunheim		
Tillitsvalgte	Jelena Poljak		
Hovedverneombud	Per Arvesen		
Andre	Mimi Kopperud Slevigen (kommunikatør fra kommunikasjopnsteamet i prosjektstaben)		
Møtesekretær	Tore Ånesland		
Møtested, dato	Mysen, 04.05.2018		
Konklusjoner	Ansvar	Frist	
Sak A3 25/18 <i>Etablering av kommunikasjonsteam i sentral prosjektstab</i> Mimi Slevigen informerte om roller og samarbeid med kommunikasjonsteamet. «Det er viktig å sikre at delprosjektet får informert godt om det arbeid som gjøres i prosjektet og dens arbeidsgrupper. Derfor får hvert delprosjekt nå tildelt en <i>fast kommunikatør</i> fra kommunikasjonsteamet. Den ønsker å bli invitert til et møte med delprosjektleder.»			
Sak A3 26/18 <i>Innspill om frikjøp til digitalisering</i> Vurdering av innspill fra digitaliseringsrådgiver om frikjøp ressurser. Det er utfordrende at driftsorganisasjoner tappes for ressurser, men alle ser at dette må prioriteres. Det meldes inn en kandidat fra Spydeberg til rollen.	Erik/ Hans-Petter	16.5.	
Sak A3 27/18 <i>Status for arbeidsgrupper.</i> Gruppelederne inviteres til fellesmøte med delprosjektet 29.mai.	Tore/Hans- Petter	7.5.	

<p>Sak A3 28/18 <i>Innhenting av kreativ/innovativ prosesskompetanse</i></p> <p>Per Sturla Warnes i prosjektstaben inviteres til møter, først og fremst 29/5, men aktuelt også senere.</p>	Jelena	
<p>Sak A3 29/18 <i>Eierskap/selskaper - oppgaver overført fra delprosjekt A/P-4</i></p> <p>Gjennomgang av aktuelle selskaper.</p> <hr/> <p>A3 Eiendom, miljø og tekniske tjenester IKS Askim, Spydeberg, Hobøl Avløpssamarbeid IKS Driftsassistansen i Østfold IKS § 27 Interkommunalt utvalg mot akutt forurensing § 28 Service, Teknikk og Eiendom AS Eiendomsselskapet Askim AS Boligbyggerlag (BBL) Askim BBL A/L Grøtvedt BBL Skaugen BBL A/L Østås B/L Borettslag Blunkeslett Borettslag Borettslaget Skogbo I og II HSA Moen Borettslag</p> <hr/> <p>Tilsendt liste (over) er ikke uttømmende, men beskriver type selskaper der kommunen har roller.</p> <p>Det ble enighet i gruppen om vår anbefaling som sendes til prosjektstab.</p>	Hans-Petter	7.5.
<p>Sak A3 30/18 <i>Bekymring om fremdrift for digitale løsninger.</i></p> <p>Innspill fra digitaliseringsrådgivere i prosjektstaben ble tatt til orientering. Vi ser utfordringene og deler i stor grad bekymringene som kom frem i innspillet.</p>		

<p>Sak A3 31/18 <i>Gjennomgang av foreløpige innspill og referater fra noen arb.grupper</i></p> <p>Enkelte arbeidsgrupper har mindre utfordringer som søkes løst lokalt. Alle har stort tidspress da deres rapporter skal være ferdig til 1.7.</p> <p>Lokale forskrifter må på plass før 2020. Viktig at dette prioriteres både av delprosjekt A2 og A3. Planlagt egen felles arbeidsgruppe.</p>	Ståle Ruud/ Hans-Petter	1.7.
--	----------------------------	------